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ساختمان هاي بلندمرتبه تهران
 فاقد اصول ايمن سازي هستند

عضو مجمع نمايندگان استان تهران 
در مجل��س، عمليات��ي  شدن طرح دو 
فوريت��ي پيشنهادي ش��وراي پنجم 
ته��ران براي رسيدگي به ايمن سازي 
ب��ه  را من��وط  بلندمرتبه سازي ه��ا 
بررس��ي ابعاد مختل��ف آن بر مبناي 
اصول علمي دانست. داوود محمدي 

درگفتگو با خانه ملت، در واکنش نس��بت به ارائه طرحي دو فوريتي 
به منظور رسيدگي به ايمن سازي بلندمرتبه سازي ها که در دستورکار 
ش��وراي پنج��م ته��ران قرار گرفته گفت: بي تردي��د ساخت بناهاي 
بلندمرتبه در تهران گس��ترش زيادي پيدا کرده و از طرفي هم اين 
شه��ر در شراي��ط جغرافيايي خاصي قرار دارد، بنابراين امکان زيادي 
ب��راي ب��روز خطره��اي ناشي از سوانح طبيعي در آن وجود دارد. وي 
ادامه داد: پيشنهاد طرح ايمن سازي ساختمان هاي بلندمرتبه مثبت 
ب��وده، ام��ا کارشناس��ان فع��ال در اين حوزه بايد اي��ن طرح را از ابعاد 
مختلف، به گونه اي مورد بررسي قرار دهند، که اجراي آن براساس 
توج��ه ب��ه ملزومات علم��ي، به ويژه در ح��وزه مهندسي سازه هاي 

شهري صورت بگيرد.

رايگان شدن سفراربعين
 نيازمند توافقات دو کشور است

معاون امنيتي و انتظامي وزير کشور گفت: عده اي مي گويند اي کاش 
رفت��ن ب��ه کرب��ا در مراس��م اربعين رايگان مي شد بله م��ا هم از خدا 
مي خواهي��م ک��ه نمي ش��ود و اين کار نيازمند توافق دو کشور است. به 
گزارش مهر، حسين ذوالفقاري معاون امنيتي وزرات کشور با بيان اينکه 
اربعي��ن ب��راي هم��ه مردم جهان است و اين فريضه است که فرهنگ 
عاشورا را زنده نگه داشته، گفت: بايد تاش کنيم تا اربعين نقش بيشتري 
در انسجام حق و حقيقت داشته باشد. وي ادامه داد: در دو سال گذشته 
ي��ک رون��د رو به رش��د در راهپيمايي اربعين داشتيم که باتوجه به اين 
امر، مديريت و کار در اين حوزه هم بايد روشن باشد. معاون امنيتي و 
انتظامي وزارت کشور تاکيد کرد: اين امر نيازمند کار جهادي است. از ابتدا 
هم به دوستان گفتيم، نام و نشان، تقي و نقي نداريم يک لوگو داريم و 
تمام، خدا کند ما هم مثل کساني که سال هاي سال بدون نام و نشان 

و با دل پذيرايي راهپيمايي را انجام مي دهند، انجام دهيم.

جنايت به خاطر نيم کيلو ترياک
ف��ردي ک��ه ب��ه خاطر حدود نيم کيلوگرم ترياک فردي را شکنجه و به 
قتل رسانده بود، دستگير شد. مرکز اطاع رساني پليس آگاهي تهران 
اعام کرد: حدود يک سال پيش پرونده کشف جسد در يکي از مناطق 
تهران به کارآگاهان اداره 10 پليس آگاهي اطاع داده شد و رسيدگي 
به موضوع در دستور کار مأموران قرار گرفت. بر روي جسد کشف شده 
آث��اري از شکنج��ه و آزار و اذي��ت مقت��ول به چشم مي خورد که در اين 
راستا رسيدگي به پرونده در دستور کار کارآگاهان پليس آگاهي قرار 
داشت و آنها به سرنخ هايي از قاتل دست پيدا کردند. سرانجام قاتل که 
فردي ميانسال بود پس از حدود يک سال فرار، توسط ماموران پليس 
آگاهي دستگير و به مرکز انتظامي منتقل شد. اين فرد در اعترافاتش 
اعام کرد که براي حدود نيم کيلوگرم ترياک با مقتول درگير شده و 

پس از شکنجه کردن، وي را به قتل رسانده است.

تهران ميزبان چهارمين نمايشگاه بين المللي 
صنعت چرم،کيف،کفش و صنايع وابسته

چهارمي��ن نمايشگ��اه بين الملل��ي صنعت چرم، کيف، کفش و صنايع 
وابس��ته ب��ا حض��ور و مشارکت ده ها کارخان��ه، کارگاه، شرکت و واحد 
تولي��دي و خدمات��ي داخل��ي و خارجي از 3 تا 6 آبان ماه جاري در محل 
دائمي نمايشگاههاي بين المللي تهران برگزار مي شود.  به گزارش روابط 
عموم��ي و اط��اع رساني چهارمين نمايشگاه بين المللي صنعت چرم، 
کيف، کفش و صنايع وابسته؛ رسول شجري رئيس اتحاديه   کشوري 
کيف و کفش گفت: در اين نمايشگاه عاوه بر توليد کنندگان داخلي، 
شرکت ها و توليدکنندگان برخي کشورها، از جمله کشورهاي ايتاليا، 
ترکيه، چين، روسيه، هند، آلمان و فرانسه حضور و مشارکت داشته و 
جديدترين توليدات صنعت چرم و صنايع مرتبط با اين هنر صنعت را 
به نمايش عموم مي گذارند.  وي اضافه کرد: چهارمين نمايشگاه بين 
المللي صنعت چرم، کيف، کفش و صنايع وابسته که در سالن هاي سالن 
8 ، 9 ، 10 ، 11 ، 12 ، 13 و فضاي باز محل نمايشگاه بين المللي تهران 
برگزار خواهد شد، بيش از230 شرکت حضور خواهند داشت. شجري 
ب��ا بي��ان اينک��ه از اين تع��داد 150 شرکت داخلي و 80 شرکت خارجي 
هستند، خاطر نشان کرد: قرار است در طول برگزاري اين نمايشگاه؛ 
چهار هيئت تجاري خارجي از کشورهاي روسيه، چين، ايتاليا و ترکيه 
از نمايشگاه بازديد و با شرکت هاي ايراني وارد مذاکرات تجاري شوند. 
احمد ابوالحس��ني رئيس ستاد اجرائي چهارمين نمايشگاه بين المللي 
صنعت چرم، کيف، کفش و صنايع وابس��ته نيز از حضور هيئت هايي 
از استان ه��اي مختل��ف کشور از جمله استان ه��اي خراسان رضوي، 
آذربايجان شرقي، اصفهان و همدان در اين نمايشگاه خبر داد. وي با 
بي��ان اينک��ه چهارمين نمايشگاه بين المللي صنعت چرم،کيف، کفش 
و صنايع وابسته در فضائي با مساحت حدود 15 هزار متر مربع برگزار 
مي شود، افزود: در حاشيه اين نمايشگاه چهار نشست و کارگاه علمي و 
تخصصي با حضور استادان دانشگاه ها، متخصصين و صاحبان صنايع 
چرمي کشور برگزار خواهد شد. ابوالحسني اضافه کرد: با وجود اين که اين 
نمايشگاه چهارمين دوره خود را مي گذراند اما شاهد استقبال چشمگير 
شرکت ه��اي مختل��ف داخلي و خارجي براي حضور درآن هس��تيم و 
نسبت به سال گذشته در هر دو بخش داخلي و خارجي رشد حدود 15 
درصدي مشاهده مي شود. وي گفت: در چهارمين نمايشگاه بين المللي 
صنعت چرم، کيف، کفش و صنايع وابسته؛ انواع محصولات و توليدات 
چرمي شامل کيف هاي مختلف اداري، زنانه، مردانه، انواع کفش هاي 
چرمي مردانه و زنانه ، محصولات لايه چرمي، انواع لباس هاي چرمي ، 
انواع چرم گاوي ،چرم اشبالت، چرم ميشي، چرم گوسفندي، چرم بزي، 
چرم مصنوعي، انواع دستگاههاي ليزري، دستگاه پرس، دستگاههاي 
جين زن، انواع ماشين هاي دوخت و ديگر صنايع و تجهيزات ارائه و به 
نمايش عموم گذاشته مي شود.  گفتني است چهارمين نمايشگاه بين 
المللي صنعت چرم، کيف، کفش و صنايع وابسته با حمايت اتاق اصناف 
کشور و همکاري انجمن صنايع چرم ايران، اتحاديه چرم و مصنوعات 
وابس��ته، اتحادي��ه کفش دس��ت دوز، اتحاديه کفش ماشيني، اتحاديه 
سراجان، اتحاديه توليد چرم مصنوعي و انجمن مديران صنف کفش 
ايران برگزار مي شود. معرفي دستاوردها ، ظرفيت ها و توانمندي هاي 
کارخانه ه��ا، شرکت ه��ا و کارگاه هاي داخلي، توسعه صادرات و يافتن 
بازاره��اي جديد صادراتي، ارائه پتانس��يل ها و توانمندي هاي صنعت 
چرم کشور، مهمترين اهداف برگزاري اين نمايشگاه است. امروز هم 
ايران جزو 3 کشور اصلي درتوليد پوست و صادرکننده محصولات نيم 
ساخته است. همچنين کشورمان يکي از بزرگترين تامين کننده هاي 
صنعت دباغي در جهان در بحث چرم سبک محس��وب مي شود. البته 
کارگاه هاي چرم سازي سبک در ايران بسيار اندک است و از آنجايي 
که ميزان پوست استحصالي بس��يار بالاست و ميزان مصرف داخلي 
تنها امکان جذب 10 تا 15 درصد مقدار پوست موجود در بازار داخلي را 
دارد، لذا مازاد آن بصورت نيمه ساخته شده صادر مي شود. در اين راستا، 
چي��زي در ح��دود 85 درص��د از کل ميزان صادرات پوست ما به صورت 
سالامبور و وتبلو که محصول نيم ساخته هستند صادر مي شود. ميزان 

ارزآوري اين محصول سالانه حدود200 ميليون دلار است.

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: 50 روز از آغاز دوره مديريت محمدعلي نجفي 
به عن��وان شه��ردار جدي��د تهران بايد مي گذشت تا نخس��تين 
نشس��ت خب��ري او برگ��زار شود. ديروز اولين نشس��ت خبري 
شه��ردار پايتخ��ت با حضور پرتعداد خبرنگاران داخلي و خارجي 
برگزار شد. برنامه اي که همانطور که پيش بيني مي شد پُر بود از 
ناگفته هاي دوره گذشته مديريت شهرداري تهران. نجفي روز 
گذشته در مورد مس��ائل مختلف شهري، شائبه ممنوع التصوير 
شدن��ش، ح��ل معض��ات بافت هاي فرس��وده، تعيين تکليف 
مج��ات گ��روه همشهري و احتمال تعطيل��ي آنها، مناقصه ها 
و مزايده ه��اي شه��رداري، پرونده اماک نجومي شهرداري به 

سوالات خبرنگاران پاسخ داد.
نجف��ي در آغ��از اين نشس��ت ضمن خير مق��دم به خبرنگاران و 
اصح��اب رسان��ه، گف��ت: امروز پنجاهمي��ن روز شروع کار من 
به عنوان شهردار تهران است و خوشحالم در اين روز با اصحاب 
و ارباب رسانه جلسه دارم. وي ادامه داد: کيفيت محيط اجتماعي 
و محيط زيس��ت شهري در وسعيت مطلوبي نيس��ت سياست 
شه��ري معط��وف به اداره روزمره ب��وده و اعتنايي نداشته و در 

زيست پذيري شهري موفقيتي نداشتيم.
نجفي گفت: امروز در وضعيتي قرار داريم که ادامه سياست هاي 
قبل��ي ممکن نيس��ت و دارايي ها م��ورد بهره برداري قرار گرفته 
همچني��ن منابع آب کفاي��ت نمي کند عاوه برآن فضاي شهر 
فروخت��ه ش��ده و آسيب ه��اي اجتماعي رو به گس��ترش است. 
شهردارته��ران اف��زود: سياست ه��اي گذشته مشکات را حل 
نخواهد کرد. فضاي سياسي کشور باعث شده نقد سياست هاي 
شهري را به نقد مديران گذشته تعميم بدهيم و مصلحت شهر 
را در کن��ار مناف��ع ملي مط��رح کنيم. نجفي گفت: با مشکاتي 
مواجه هستيم راه هاي کوتاه مدت به آن پاسخ نمي دهد. راه حل 
مشکات مشارکت گسترده مردم است و تغيير سياست ها باري 

دارد که تحملش براي همه يکسان نيست.
شه��ردار ته��ران گفت: براي توسعه حمل و نقل عمومي بايد در 
همه نقاط تهران از اين سيستم استفاده شود ، کاستن از سفرهاي 
کاري در شهر تهران)توسعه دولت الکترونيک( و گران تر کردن 
استفاده از حمل و نقل شخصي، استفاده از بزرگراه ها نيز بسيار 
گ��ران اس��ت. نجفي با اشاره به سياست هايي که توسط دولت و 
شه��رداري اج��را شده اما موفق نبوده است گفت: از نظر کميتي 

نتوانستيم در برنامه هاي پيش بيني شده جلو برويم.
نجف��ي تاکي��د کرد با استفاده از نيروي بخش خصىوصي براي 
نوس��ازي باف��ت فرسوده تاش کنيم. شهردار تهران ادامه داد: 
اي��ده ايج��اد نمايشگاه آفتاب کيلومترها دورتر از تهران بايد در 
دل باف��ت فرس��وده شهر تهران ايجاد مي شد. وي گفت: بخش 
زي��ادي از فع��الان رسانه ه��اي مکتوب به ما اعتراض داشتند و 
ب��ه انتش��ار مج��ات همشهري اشاره کردند ک��ه باعث ضربه 
زدن ب��ه بخ��ش خصوصي شده بود.تعدادي از اين مجات زير 
20درصد مورد استفاده قرار مي گرفتند در حالي که براي انتشار 
شه��رداري يارانه زيادي پرداخت مي کرده است. چهارعنوان از 
اين مجات و زير 20درصد بازخورد داشته تعطيل خواهند شد. 
ک��ه از نظ��ر م��ن بايد بيشتر تعطيل مي شد اما رييس همشهري 

با من مخالف است.

نجف��ي درب��اره انتصابات گفت: اينک��ه مي گويند انتصابات من 
نزديک به قاليباف بوده درست نيست و من شش معاون انتخاب 
کرده ام و چهار نفرشان معروف به اصاح طلبان و دو نفرشان 
معتدل هس��تند من انتخاب سياسي نمي کنم. کس��ي را انتخاب 
مي کنم که برنامه هاي شوراي شهر و شهرداري را قبول داشته 
باش��د و در انتخ��اب سياسي ام از افراد احمدي نژادي يا قاليبافي 
استف��اده نک��ردم. شهردار تهران درباره تعداد پرسنل گفت: 68 
هزار و چهارصد نيرو رسمي، پيماني و 800 مدير داريم که همه 
آنها احمدي نژاد يا قاليبافي نيس��تند. و يکي از ماک هاي من 
براي انتخاب مديران اين است که از بدنه خود شهرداري انتخاب 
کنم و در سطح معاونان ناگزير از بيرون انتخاب کنم و ترازوي 

صرفا سياسي را در کار شهرداري تهران کنار بگذاريم.
نجف��ي ب��ا اشاره ب��ه اين نقل قول از من که دولت به شهرداري 
بدهي ندارد درست نيست گفت: بايد ببينيم دولت از شهرداري 
چق��در طل��ب دارد و شه��رداري چق��در از دولت طلب دارد. وي 
گف��ت: از وزي��ر اقتصاد قول گرفتيم رديف هاي سهم شهرداري 
را پرداخ��ت کنن��د که يکي از آنه��ا جرايم رانندگي که در حدود 
80 ميليارد تومان است. وي افزود: شهرداري قبل از 96 ادعاي 
مطالباتي دارد که دولت بخشي از آن را قبول ندارد و در قوانين 
بودج��ه سال ه��اي قبل دولت مجاز است مقداري به شهرداري 
کمک کند اما در آن سال ها توان نداشته دولت حالا شهرداري 
مي گوي��د آن رديف هاي��ي که مجاز بوده و نداده را بدهد. نجفي 
گفت: موارد اختاف موارد ساده نيس��ت موارد حقوقي پيچيده 
اس��ت و کميت��ه مشترک ميان دولت و شهرداري بابت دريافت 
بدهي ها و طلب دولت به شهرداري 10 هزار ميليارد تومان است 

که اميدواريم اين موضوع تا يک يا دوماه ديگر حل شود.
شه��ردار افزودن��د: از س��ال 86 وارد شوراي شهر شديم متوجه 
شديم در زمان احمدي نژاد 32 ميليارد تومان هزينه فاقد)تخلف( 
در شهرداري تهران داشتيم و گزارش را به آقاي چمران داده ايم 

و شش سال طول کشيد و آقاي چمران اجازه طرح مس��ئله در 
شوراي شهر را ندادند. نجفي گفت: اگر بخشي از منابع شهرداري 
تهران به ناحق به کس��ي منتقل شده بايد برگردد و افشاگري 
فضاي ارزشي شهر و کشور را مخدوش مي کند. وي در ارتباط 
با انتخابات و اعضاي شوراي شهر 96 افزود: يک گزارشي به ما 
دادند که سواستفاده مالي شده و سازمان بازرسي به حوزه رياست 
آق��اي شوشت��ري نامه داده بودن��د و توضيح خواسته بودند، من 
به عضو شوراي شهر گفتم افشا نکند و يک رونوشت فرستادم 
ب��ه دبيرخان��ه ست��اد مبارزه با مفاس��د و من در افشاي آن نقشي 
نداشت��ه ام و هم��ان روز عضو ش��وراي شهر گزارش را به ياشار 

سلطاني داده شد و بعد افشا شد.
نجفي ادامه داد: آقاي قاليباف يک فرد خاصي را براي رسيدگي 
ب��ه اي��ن موض��وع گذاشته بودند و وقتي من شهردار شدم اولين 
چيزي که خواستم از آقاي شوشتري اماک نجومي بود، ايشان 
گفت فردي را انتخاب کردند و من در جريان نيستم. و به واسطه 
شوشت��ري ب��ا فرد خ��اص ارتباط گرفتم اما به من جوابي ندادند 
و معتقدم کس��اني که اسمشان در اين گزارش نبوده از اماک 
نجومي استفاده کردند و تاکنون نتواستيم اثبات کنيم. شهردار 
تهران گفت: اماک نجومي فقط از سازمان اماک شهرداري 
نب��وده و از سازمان ه��اي ديگر ب��ا هزينه شهرداري اين اماک 
واگ��ذار شده ان��د. نجفي همچنين گفت: روز پنج شنبه ماقاتي 
با فرماندهان نيروي انتظامي داشتيم و مصاحبه با تلويزيون اما 
منتش��ر نش��د و بعد شايعه ممن��وع التصويري من مطرح شد اما 
خودم از اين موضوع خبر ندارم. شهردار ادامه داد: نتوانس��تيم 
آم��ار دقيق��ي از تراکم هاي فروخته شده به دست بياريم و تعبير 
آينده فروشي براي اين موضوع درست است و بوستان پاسداران 
ب��ه خاط��ر بدهي به يک پيمانکار به اضافه تراکم فروخته است 
و ک��اري از دس��ت م��ا برنمي آيد و برخي از اماک فروخته شده 
نادرست بوده و بعدها معلوم شده که در طرح فضاي سبز بوده 

است و الان افرادي هستند که مدعي شهرداري سرشان کاه 
گذاشته است. وي افزود: نتوانس��تيم آمار دقيقي از تراکم هاي 
فروخت��ه ش��ده به دست بياري��م و تعبير آينده فروشي براي اين 

موضوع درست است.
نجف��ي در پاس��خ به مناسب سازي معاب��ر براي معلولان گفت: 
يکي از موارد بي توجهي در شهر تهران از معلوليت خاصي رنج 
مي برند و ما از اين موضوع شرمنده ايم و به من سه نفر معرفي 
شدند مناسب سازي شهر تهران براي شهروندان کم توان است 
و وظيفه اصلي کس��ي که انتخاب مي شود نگاه به مس��ائل و 
مشکات��ي ک��ه معلولان در شه��ر دارند و ظرف يک هفته اين 
اق��دام انج��ام خواهد شد. وي افزود: پروژه هاي کوچک شهري 
ب��ه بخش هاي خصوصي واگ��ذار مي شود پروژه هاي بزرگ را 
شرکت هاي خصوصي نه مي توانند و نه خواهان انجام آن هستند 
و زير گذر خيابان اسفنديار بسيار پروژه مهمي که بايد انجام شود 
و از همکاري قرارگاه خاتم با شهرداري راضي هستيم، از ما به 
مق��دار زي��ادي طلب دارند اما باز همکاري مي کنند و همکاري 

ادامه پيدا مي کند اما به شکل شفاف و مناقصه عمومي است.
شه��ردار ادام��ه داد: در برخ��ي موارد خاص مثل هولوگرام ها، ما 
راستي آزمايي کرده ايم و گفته ايم هر کسي هولوگرام دارد بايد 
در کميت��ه اي بررس��ي شود. تاکن��ون 427 مورد مراجعه کردند 
حدود 200 نفر بررسي شده برخي مردود شناخته شده و برخي 
تايي��د ش��ده تا طبق ضوابط شه��ردراي ساخت و ساز شود. وي 
همچنين گفت: مهلت 100 روزه اي که به ما توسط شورا داده 
شده را استفاده مي کنيم. در چهارچوب اين مهلت کل وضعيت 
شهرداري که تحويل گرفته ايم را عرضه خواهيم کرد. 30 هزار 
ميليارد بدهي عدد دقيقي است که طلب کاران اعام مي کنند و 
تاکنون اسناد و مدارک عرضه کرده اند. حتي بخشي از بدهي ها 
در اي��ن عدد نيس��ت مثل بدهي مورد ادع��اي بنياد تعاون ناجا. 
نجفي افزود: عددي که معاون فني و عمراني شهرداري اعان 
ک��رده 22 ه��زار و 500 ميلي��ارد تومان به قيمت امس��ال براي 
تکمي��ل اي��ن پروژه ها است، اگر اين ها را هم بخواهيم به عنوان 
بدهي در نظر بگيريم که نبايد به عنوان بدهي محس��وب شود، 
مجموع بدهي ها 52 هزار و 500 ميليارد تومان مي شود. شهردار 
ته��ران سرمايه گ��ذاري يک��ي از منابع اصلي براي تامين درآمد 
در شه��رداري عن��وان کرد و گف��ت: يکي از ضعف هاي گذشته 
شه��رداري استف��اده نکردن از سرمايه گ��ذاري خارجي بوده و 
شهرداري تهران ظرفيت زيادي دارد وقتي ايده و طرح مطرح 
ش��ود ب��راي من فرقي نمي کند ک��ه سرمايه گذار خارجي انجام 

دهد يا سرمايه گذار داخلي انجام بدهد.
شهردار تهران درخصوص درآمدهاي ناپايدار گفت: اين درآمد ها 
بيش از 70درصد است ودر بعضي از مناطق تهران آپارتماني که 
ارزشش کمتر از 2.5ميليارد تومان است پيدا نمي کنيم. نمي شود 
کس��ي ماشين بالاي 200ميليون تومان سوار شود و يک ريال 
عوارض به شهرداري ندهد ،ايجاد درآمد پايدار طول مي کشد. 
وي افزود: اگر کسي مدعي در اين مدت شهرداري جديد تراکم 
خ��اف قان��ون فروخته شده ما تا آخر بررسي مي کنيم و جلوي 
آن را مي گيري��م و م��ن مطمئن��م که يک مورد هم وجود ندارد و 

تراکم فروشي در دوره ما وجود ندارد.

اولين نشست خبري شهردار تهران برگزار شد؛

مرثيه نجفی برای تهران

رفع ۸۵ درصدي آلودگي هوا با رفع معضل ترافيکطلاق ۳۰ درصد از زوجين در سال اول زندگيکاهش تعرفه هاي بيهوشي قابل بازنگري است
مع��اون درمان وزارت بهداشت با تاکيد 
ب��ر اينکه موضوع کاه��ش تعرفه هاي 
بيهوشي قاب��ل بازنگري است، تصريح 
ک��رد: قرار شده کميت��ه اي بين شوراي 
عال��ي بيم��ه ب��ا حض��ور نمايندگاني از 

بيمه ها، سازمان نظام پزشکي، مديريت برنامه و بودجه و وزارت 
بهداشت تشکيل شود تا مس��ائل در زمينه تعرفه ها را حل کند. 
قاس��م ج��ان بابايي اظهار کرد: ط��رح تحول نظام سامت آغاز 
شده اما بايد بازنگري هايي در مديريت هزينه صورت گيرد و به 
سم��ت به��ره وري بالاتر، افزايش کيفيت خدمات و تعيين سهم 
بخ��ش خصوص��ي در بازار سامت حرکت کنيم. وي ادامه داد: 
روزي ک��ه ط��رح تحول نظام سامت آغاز شد وعده هايي براي 

تامين منابع مالي نيز داده شد اما تامين مالي انجام نشد. 

عض��و کميس��يون اجتماع��ي مجلس 
ب��ر ض��رورت ايجاد واح��د درسي نحوه 
همسرداري در مدارس به منظور تحکيم 
خانواده ها تاکيد کرد. احمد بيگدلي يادآور 
شد: ما بايد محافظه کاري در امر آموزش 

را کنار بگذاريم، ضمن اينکه به جوانانمان اعتماد کرده و اطاعات 
لازم براي داشتن ازدواج موفق را در سنين پايين تر، که تاثيرپذيري 
بيشتري دارند، در اختيار آنها قرار دهيم. بيگدلي خاطرنشان کرد: 
هم اکنون بالاي 50 درصد جوانان کشور، با نحوه انتخاب همسر 
آشنايي ندارند و اغلب براي تشکيل خانواده تنها بر پايه احساس 
و توج��ه ب��ه ماک هاي ظاهري تصمي��م مي گيرند و در نهايت 
آمارهايي درخصوص اينکه، 30 درصد زوج هاي جوان در همان 

سال اول زندگي مشترک متارکه مي کنند، رقم مي خورد.

يک نماينده مجلس با تاکيد بر اجراي 
دول��ت الکتروني��ک ب��راي کاه��ش 
سفره��اي ک��اري به ته��ران، گفت: 
توسعه حمل و نقل شخصي باتوجه به 
نظام يارانه اي سوخت پاسخ مناسبي به 

حل مس��ئله ترافيک نيس��ت. پروانه مافي با بيان اينکه کاهش 
سفره��اي ک��اري تنها در دولت الکترونيک اجرايي خواهد شد، 
تصريح کرد: توسعه دولت الکترونيک در گرو همکاري مجلس 
و دولت است، از سوي ديگر توسعه حمل و نقل ريلي مترو در 
تهران نيز راهکار ديگري در کاهش آلودگي هوا است؛ با حل 
معضل ترافيک بيش از 85 آلودگي هوا که ناشي از تردد وسايل 
نقلي��ه موت��وري است کنترل خواهد شد؛ البته در اين خصوص 

اقداماتي صورت گرفته است.

اخــبار شـهرستان

اولين سمپوزيوم دندانپزشکي ديجيتال ايران در کشور برگزار مي شود

سخنگوي شوراي شهر : مراسم معارفه شهردار لاهيجان چهارشنبه برگزار مي شود 

افزايش 95 درصدي حجم گاز انتقالي از خطوط لوله منطقه 9 عمليات انتقال گاز
همزمان با سه استان ديگر اجرايي شد؛

سامانه نسخه الکترونيک در مراکز درماني طرف قرار داد با تامين اجتماعي گيلان
   تجارت-است��ان مازندران:  مديرمنطقه 
9 عملي��ات انتق��ال گازگف��ت: حجم گاز 
عب��وري که شامل مص��ارف نيروگاه ها ، 
CGS شهري استان ها ، حجم گاز انتقالي ، 
مصارف سوخت تاسيسات و تخليه خطوط 
لوله مي باشد در شش ماهه نخس��ت سال 
1396 به ميزان 10.03 ميلياردمترمکعب 
بوده که با افزايش 16.6درصدي نس��بت 
به زمان مشابه پارسال مواجه بوده است . 

ايشان همچنين افزودند: حجم گاز انتقالي که شامل صادرات به 
جمهوري آذربايجان، خط "16 علي آباد – شاهرود ، تاسيسات 
تقوي��ت فش��ار گاز چلوند و ايس��تگاه CGS طارم سفلي استان 
قزوين مي باشد در شش ماهه نخست سال96 به ميزان 2.72 
ميليارد مترمکعب بوده که با افزايش 95 درصدي نسبت به زمان 
مشابه پارسال رو به رو بوده است دراين رابطه وي خاطرنشان 
ساخت که ميزان حجم گاز انتقالي در شش ماهه نخست سال 

95 برابر با 1.39 ميلياردمترمکعب بوده است . 
مهن��دس داودي ن��ژاد با اشاره به اجراي اتصال خط لوله انتقال 

گ��از دامغ��ان - کياسر– س��اري با همت 
همک��اران  منطق��ه 9 عمليات انتقال گاز 
، اف��زود: ب��ا بهره برداري از اين طرح، گام 
موث��ري درجهت رف��ع مشکل افت فشار 
و قط��ع گاز استان ه��اي شمالي برداشته 
خواه��د شدک��ه باتوسع��ه گازرسان��ي به 
صناي��ع وايجاداشتغال پاي��دار، شعارسال 
مق��ام معظم رهبري دراين منطقه تحقق 
مي ياب��د. مدير منطق��ه 9 عمليات انتقال 
گ��از اي��ران ب��ا تاکيد بر تکميل هر چ��ه سريع تر تعميرات باقي 
مانده خطوط انتقال و تاسيسات تقويت فشار گاز، اظهار داشت: 
باي��د کلي��ه شراي��ط براي انتقال پايدار گاز به مبادي مصرف در 
سطح شبکه سراسري گاز کشور به ويژه در ماه هاي سرد سال 
فراهم شود . وي در پايان اظهارداشت: اميدواريم با خودباوري 
و به��ره من��دي از قابليت ه��ا و توانمندي هاي مضاعف ايراني 
بتواني��م همچ��ون سال گذشته برگ زرين ديگري ازافتخارات 
شرک��ت مل��ي گازرا ورق زده و ف��رد موثري در پيشبرد اهداف 

ميهن اسامي باشيم.

تجارت-استان گيان_فرحي؛ به دستور 
دکتر نوربخش مدير عامل سازمان تامين 
اجتماع��ي در ويديو کنفرانس مشترک با 
مدي��ران استانهاي گي��ان ، مازندران و 
اصفهان طرح سامانه نس��خه الکترونيک 
بع��د از اج��را در استان يزد به طور همزمان 
دراين سه استان اجرايي شد.دکتر شهدي 
ن��ژاد مدي��ر درمان تامين اجتماعي استان 
گيان با ارائه گزارشي از روند اجراي طرح 

در استان گيان گفت: در گام اول در همايش آموزشي نحوي 
اجراي طرح سامانه نس��خه الکترونيک با حضور جمع کثيري 
از پزشکان عمومي و متخصص طرف قرار داد استان در رشت 
برگزار شد.ايشان ادامه داد در اولين روز آغاز ثبت نام بالغ 100نفر 
از پزشک��ان ط��رف قرار داد استان در اين طرح ثبت نام نمودند 
و نزديک به 50 نس��خه به صورت الکترونيک صادر شد.دکتر 
شهدي نژاد مدير درمان تامين اجتماعي استان گيان اجراي 
طرح سامانه نسخه الکترونيک در مراکز درماني طرف قرار داد 
را در راستاي مکانيزه کردن خدمات و حرکت به سمت دولت 

الکترونيک در برنامه ششم توسعه برشمرد 
و افزود حرکت به سمت الکترونيکي کردن 
خدمات آرزوي جامعه پزشکي است و بايد 
پذيرفت که راهي جز اين مس��ير نيس��ت. 
ايش��ان اظهار داشت ک��ه سازمان تامين 
اجتماع��ي ب��ا يک ديد کل��ي و مثبت وارد 
اين طرح شده و از مزاياي مهم آن تشکيل 
پرونده الکترونيک براي بيماران و پرداخت 
ب��ه روز هزينه پزشکان مي باشد.برخي از 
مزاياي مهم طرح اجراي سامانه نسخه الکترونيک به شرح ذيل 
مي باشد. حذف دفترچه و نس��خه کاغذي_اصاح مشکات 
ناشي از ناخوانا بودن نس��خه_امکان صدور دستور بس��تري يا 
ارجاع،ص��دور گواهي استعاجي و يا صورتحس��اب بيمه هاي 
تکميلي- امکان پرداخت به پزشکان به صورت به روز- قابليت 
دريافت بخشي از نس��خه از يک داروخانه و مابقي از داروخانه 
ديگر بدون تمديد يا تجويز نس��خه مجدد- کاهش مراجعات 
بيمار و بيمه شده به دواير بيمه اي و دولتي- ارتقاء سطح کيفي 

و کمي خدمات درماني.

تج��ارت-در راستاي اجراي سياست هاي اقتصاد 
مقاومت��ي در کش��ور، توسط تي��م تحقيقاتي يک 
شرکت دانش بنيان، اولين سمپوزيوم دندانپزشکي 
ديجيتال در کشور برگزار مي شود.به گزارش روابط 
عمومي دايوپارس، اولين سمپوزيوم دندانپزشکي 
ديجيتال ايران همزمان با آغاز هفدهمين کنگره 
بي��ن الملل��ي انجم��ن پريودنتول��وژي ايران 25 
مهرم��اه از ساع��ت 8 الي 16 در سالن اصلي هتل 
المپيک تهران برگزار مي شود.تکنولوژي کاشت 
ايمپلنت به روش ديجيتال توسط تيم تحقيقاتي 
دايوپ��ارس از س��ال گذشت��ه وارد کش��ور شده و 
کلي��ه فرآيندهاي اي��ن فناوري بومي سازي شده 
اس��ت.در اي��ن سمپوزيوم به هم انديشي تجارب 

دندانپزشک��ان محت��رم از دندانپزشکي ديجيتال 
و آشناي��ي ب��ا چشم اندازهاي آتي اين فناوري در 
کش��ور ب��ا استفاده از سخنران��ان معتبر داخلي و 
خارج��ي پرداخت��ه خواهد شد.معرفي و تاريخچه 
دندانپزشکي ديجيتال، انواع گايدهاي جراحي در 
ايمپلنتولوژي، ماحظات و تکنيک هاي جراحي 
ايمپلنت دنداني به روش گايد کامپيوتري، جراحي 
ايمپلن��ت به روش ديجيت��ال و بدون فلپ)برش 
لثه(، مقايسه دندانپزشکي ديجيتال و روش هاي 
سنتي در تکنيک هاي دندانپزشکي زيبايي باليني 
از جمله موضوعاتي هستند که در اولين سمپوزيوم 
دندانپزشکي ديجيتال بررسي مي شوند.با استفاده 
فايل قالب ديجيتال يا همان اسکن دهان بيمار و از روش DIOnavi، کل فرآيند جراحي به وسيله 

فايلCBCT )راديوگرافي( فک بيمار در نرم افزار، 
شبيه سازي مي شود و پس از آن، بهترين موقعيت 
کاشت ايمپلنت با توجه به کيفيت استخوان فک 
بيمار و محل قرارگيري سينوس يا عصب تعيين 
خواه��د ش��د و طرح نهايي توسط متخصص فک 
و صورت يا جراح لثه، موردتاييد قرار مي گيرد.اين 
فناوري مزايايي را براي داندانپزشکان و بيماران 
به همراه دارد که از جمله مزاياي کاشت ايمپلنت 
به روش ديجيتال براي بيماران مي توان به راحتي 
حين و بعد از جراحي براي بيمار )کاهش صداي 
آزاردهنده موتور ايمپلنت حين جراحي (، کاهش 
زم��ان مراقبت هاي بع��د از جراحي به دليل عدم 
برش لثه و عدم نياز به بخيه، بدست آوردن زيبايي 

ب��ا کاش��ت و بارگذاري روک��ش ايمپلنت در يک 
جلس��ه و کاهش تعداد جلسات ويزيت براي يک 
ايمپلنت از 7جلسه به 3 جلسه اشاره کرد.از سوي 
ديگ��ر اين روش براي دندانپزشکان نيز مزايايي 
ب��ه همراه دارد ک��ه شامل افزايش قدرت و دقت 
تشخي��ص دندانپزش��ک و قابل پيش بيني بودن 
مراحل درمان و نتيجه حاصله جراحي بدون برش 
باف��ت نرم)لثه(، طراح��ي جايابي صحيح و ايمن 
ايمپلن��ت قب��ل از جراح��ي و کاهش خطر آسيب 
ب��ه سين��وس و اعصاب ف��ک، ايمپلنت گذاري با 
اطمين��ان و درص��د موفقيت بالا حتي براي افراد 
مس��ن، افراد داراي بيماريهاي سيستميک مانند 

ديابت، فشارخون بالا و غيره مي شود.

تجارت-است��ان گيان_فرح��ي؛ سخنگ��وي 
ش��وراي اسامي شهر لاهيج��ان گفت: استاندار 
گي��ان با ص��دور حکمي مس��عود کاظمي  را به 
عن��وان شه��ردار لاهيجان منص��وب کرد.وي 
گفت : با امضاي حکم شهردارلاهيجان از سوي 

استان��دار گي��ان، وي رسماً شه��ردار لاهيجان 

 

است.
 مس��عود کاظم��ي  اب��راز امي��دواري ک��رد ک��ه 
شه��ردار جدي��د لاهيج��ان ت��اش، خدم��ت و 
قانون گراي��ي را در دست��ور کار خود قرار دهد و با 

حماي��ت م��ردم و اعضاي شوراي شهر لاهيجان 
 برنامه ه��اي خ��ود را ب��ه نح��و عال��ى اجراي��ي 

کند. 
گفتن��ي است مس��عود کاظمي شه��ردار منتخب 
شوراي پنجم لاهيجان، داراي کارشناسي ارشد 

شهرس��ازي در حال حاض��ر دانشجوي دکتراي 
تج��ارت اس��ت که در سوابق خود رياست شوراي 
شه��ر رشت ، کارشناس فن��ي فرمانداري رشت 
و مس��ئوليت تاکس��يراني شهرداري رشت را بر 

عهده داشت.


